



BAHAGIAN BEKALAN AIR
KEMENTERIAN AIR, TANAH DAN SUMBER ASLI

KENYATAAN TENDER

Tender ini terbuka kepada **KONTRAKTOR-KONTRAKTOR TEMPATAN** yang layak dan berdaftar dalam kod bidang yang berkaitan dan masih dibenarkan membuat tawaran bagi kerja-kerja berikut:

TAJUK PROJEK	TARAF / JENIS SYARIKAT*	GRED, KATEGORI & PENGKHUSUSAN	TEMPAT DAN TARIKH DOKUMEN MULAI DIJUAL	HARGA DOKUMEN & BAYARAN ATAS NAMA	TEMPAT, TARIKH & WAKTU TENDER TUTUP	TARIKH & TEMPAT TAKLIMAT DAN LAWATAN TAPAK
<p>PROGRAM <i>NON-REVENUE WATER</i> (NRW) NASIONAL PENDEKATAN 1 NEGERI SABAH - PAKEJ 3 SKOP : PENGGANTIAN / PEMBAIKAN TANGKI (BHGN. KOTA KINABALU, KOTA BELUD, KUDAT, SANDAKAN, LAHAD DATU DAN TAWAU) NO. TENDER: BBA / (T) / 09 / 2019</p>	TERBUKA / A1	<p>DIWAJIBKAN BERDAFTAR DENGAN:</p> <p>i. LEMBAGA PEMBANGUNAN INDUSTRI PEMBINAAN MALAYSIA (CIDB) PERAKUAN PENDAFTARAN KONTRAKTOR (PPK) - GRED G7 - KATEGORI CE - PENGKHUSUSAN CE20 (SISTEM BEKALAN AIR), CE21 (PEMBINAAN KEJURUTERAAN AWAM)</p> <p>DAN</p> <p>ii. SIJIL PEROLEHAN KERJA KERAJAAN (SPKK) - GRED G7 - KATEGORI CE (PEMBINAAN KEJURUTERAAN AWAM)</p> <p>ATAU</p> <p>PUKONSA KELAS – A DI BAWAH TAJUK I, TAJUK KECIL 1 TAJUK IV, TAJUK KECIL 6 (a)</p> <p><i>*Nota:</i></p> <p>1. Kontraktor tertakluk untuk melantik individu yang mempunyai Lesen Tukang Pasang Sesalur yang dikeluarkan oleh Jabatan Air Negeri Sabah (JANS) semasa pelaksanaan kerja. 2. Semua sijil pendaftaran dan permit/lesen berkaitan mestilah masih dalam tempoh sah semasa petender mengemukakan Dokumen Tender. Sijil pendaftaran dan permit/lesen yang telah luput boleh menyebabkan tawaran tender ditolak.</p>	<p>SEKSYEN PENTADBIRAN DAN KEWANGAN BAHAGIAN BEKALAN AIR, KEMENTERIAN AIR, TANAH DAN SUMBER ASLI, ARAS 1, BLOK E4/5, PARCEL E, PRESINT 1 PUSAT PENTADBIRAN KERAJAAN PERSEKUTUAN, 62668 PUTRAJAYA</p> <p>03 SEPTEMBER 2019 (SELASA) HINGGA 10 SEPTEMBER 2019 (SELASA)</p> <p>WAKTU: 8.30 PAGI – 4.30 PETANG</p>	<p>HARGA DOKUMEN: RM350.00</p> <p>PENGARAH BAHAGIAN BEKALAN AIR</p>	<p>TEMPAT: SEKSYEN PENTADBIRAN DAN KEWANGAN BAHAGIAN BEKALAN AIR, KEMENTERIAN AIR, TANAH DAN SUMBER ASLI, ARAS 1, BLOK E4/5, PARCEL E, PRESINT 1 PUSAT PENTADBIRAN KERAJAAN PERSEKUTUAN, 62668 PUTRAJAYA</p> <p>TARIKH TUTUP: 04 OKTOBER 2019 (JUMAAT)</p> <p>WAKTU: 12.00 TENGAHARI</p>	<p>BERKUMPUL DI: PUSAT LATIHAN DAN MAKMAL, JABATAN AIR NEGERI SABAH, JALAN SAILAN, PUTATAN, 88200 KOTA KINABALU, SABAH</p> <p>28 OGOS 2019 (RABU)</p> <p>PENDAFTARAN – 8.30 PAGI – 10.00PAGI TAKLIMAT TENDER – 10.00 PAGI</p> <p><i>*Nota:</i> Petender diminta untuk mendaftar sebelum taklimat tender dimulakan. Petender yang hadir lewat tidak akan dipertimbangkan</p>

Hanya **PENAMA** yang tercatat di dalam sijil PPK dan SPKK/PUKONSA yang dibenarkan menghadiri sesi taklimat berkenaan. Kontraktor/Syarikat **TIDAK BOLEH** mewakilkan pegawai selain daripada **PENAMA** dalam PPK dan SPKK / PUKONSA. Kontraktor/ Syarikat yang tidak menghadiri taklimat **TIDAK LAYAK** untuk membeli Dokumen Tender.

Dokumen – dokumen yang perlu dibawa semasa **PENDAFTARAN TAKLIMAT** tender :

- **PPK dan SPKK/PUKONSA** - Sijil Asal dan Satu (1) Salinan (Salinan sijil dan dokumen –dokumen sokongan tidak akan dikembalikan)
*Petender digalakkan membawa **COP SYARIKAT BERALAMAT** bagi melancarkan proses pendaftaran

Dokumen Meja Tender disediakan pada hari taklimat tender dan boleh disemak selepas taklimat tender.

Dokumen Tender yang lewat diterima tidak akan dipertimbangkan dan **Kementerian tidak akan bertanggungjawab** terhadap sebarang **kehilangan, kelewatan dan sebagainya ke atas dokumen yang dihantar melalui Pos atau Kurier.**

Petender yang ingin memasuki tawaran di atas dikehendaki mengeluarkan **KIRIMAN WANG (MONEY ORDER)/ BANK DRAF** berharga seperti di atas yang dibuat atas nama **PENGARAH, BAHAGIAN BEKALAN AIR** sebagai bayaran Dokumen Tender. Dokumen Tender akan dikeluarkan kepada **PENAMA / WAKIL KONTRAKTOR** yang sah sahaja. Untuk maksud ini, wakil kontraktor dikehendaki membawa surat wakil yang dikeluarkan oleh penama. **PENAMA / WAKIL KONTRAKTOR** dikehendaki membawa satu (1) salinan **Sijil PPK dan SPKK** yang dikeluarkan oleh CIDB. Bagi kontraktor yang berdaftar dengan **PUKONSA, PENAMA/ WAKIL KONTRAKTOR** dikehendaki membawa satu (1) salinan **Sijil PPK dan PUKONSA.**

* Jenis Pendaftaran A1 : Syarikat tempatan yang mempunyai pegangan ekuiti sekurang-kurangnya 70% milik warganegara tempatan atau Syarikat tempatan yang disenaraikan di Bursa Malaysia, iaitu syarikat-syarikat yang ditubuhkan dan diperbadankan di Malaysia oleh warganegara dengan syarat pegangan ekuiti asing tidak melebihi 30% dan Lembaga Pengarah, pengurusan dan pekerja dianggotai 100% warganegara tempatan.